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Tisztelt Elnök Úr! Kedves Kollégák! 
 
Egy órakéséssel érkeztem erre a tanácskozásra, ezért nem illene hozzászólásra jelentkeznem. 
Volt azonban egy pengeváltás a korábbiakban, amihez röviden szeretnék mégis hozzászólni. 
Réthelyi Miklós vagyok, a Semmelweis Egyetemen az Anatómiai Intézet igazgatója. 1991-
1995 között a Semmelweis Egyetem rektora voltam, éppen azokban az években, amikor 
Vajna Zoltán professzor úr a Műszaki Egyetemen dékán volt. Az Egyetemi Tanács munkájá-
ban nálunk a hallgatók 30%-os arányban vettek részt. Szeretném elmondani, hogy teljes érté-
kű munkát végeztek a hallgató tanácstagok. Elolvasták és megbeszélték egymás között az 
előterjesztéseket, készültek az Egyetemi Tanács üléseire. Egy-két nappal a hallgató szenáto-
rokkal megbeszéltem a soron következő tanácsülés kritikusabb pontjait, meghallgattam a vé-
leményüket, és így volt időm arra, hogy az előterjesztőket is elérjem a felmerült kérdések tisz-
tázására még az ülés napja előtt. Jelenleg semmi kapcsolatom nincs az egyetem vezetőivel, 
nem tudom ma milyen súlyuk van a hallgató képviselőknek az Egyetemi Tanács munkájában. 
Nem értek egyet azonban Vajna Zoltán professzor társunknak a hallgatók szerepéről általában 
elmondott véleményével. A mai tanácskozás nagy értékének tartom, hogy a hallgatók képvi-
selői itt vannak, elmondhatták véleményüket, tapasztalataikat. Nagyon örülök, hogy a – a bo-
lognai mintához hasonlóan – nem kellett a folyosón ülniük, amíg mi tanácskoztunk. 
 
Vissza felsőoktatási a vita főoldalára 
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